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Plats och tid Folkets hus, Norrhult, måndagen den 31 oktober 2022 kl 18:30-20:46 
Sammanträdet ajourneras 19:32-19:52 

Beslutande Fredrik Petersson (M) 

Margareta Schlee (M) 

Johan Linnér (M) 

Anders Käll (M) 

Jessika Rask (M) 

Sara Lif Andersson (M) 

Niklas Jonsson (S) 

Susanne Karlsson (S) 

Tony Johansson (S) 

Bodil Fager Bergqvist (S) 

Peter Danielsson (S), 2:e vice ordförande 

Mikaela Gross (S) 

Jan Wernström (S) 

Lukas Jonsson (S), som tjänstgörande ersättare för Elin Johansson (S) 

Lars-Erik Hammarström (S), som tjänstgörande ersättare för Peter Ekman (S) 

Viktoria Birgersson (C) 

Torbjörn Gustafsson (C) 

Ingrid Hugosson (C), Ordförande 

Lennart Löfqvist (C) 

Matthias Sjöberg (V) 

Marianne Wallin (V), som tjänstgörande ersättare för Gunilla Nikolausson (V) 

Helena Lagstrand (V) 

Christina Lindqvist (KD) 

Andreas Söderström (KD) 

Simon Bring (SD) 

Ola Gustafsson (SD), som tjänstgörande ersättare för Mattias Karlsson (SD) 

Robert Fredriksson (SD), 1:e vice ordförande 

Felix Karlsson (SD) 

Jörgen Holmberg (SD) 

Billy Lindvall (SD) 

Hanne Geiger (SD) 

Joakim Grahn (SD) 

Nicklas Gustavsson (SD), som tjänstgörande ersättare för Inger Lundgren 
Gunnarsson (SD) 

Tomas Sjögren (LPO) 

Sven-Olof Svensson (LPO) 
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Tjänstepersoner Anne Hallberg, kommunchef 

Alexander Arbman, kommunsekreterare 

Ove Dahl, tf samhällsservicechef 

Silja Savela, ekonomichef 

Therese Magnusson, utvecklingsstrateg 

Anders Linnér, mark- och exploateringshandläggare 

Övriga närvarande Benny Jarhall, revisor 

Justerare Niklas Jonsson, Anders Käll & Simon Bring 

Justeringens plats och tid Kommunhuset Åseda, måndagen den 7 november 2022 kl 08:00  
 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 132-147 
 Alexander Arbman  

 Ordförande 
  

 Ingrid Hugosson  

 Justerare 
  

 Niklas Jonsson                             Anders Käll                           Simon Bring 

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
  
Datum då anslaget 
publiceras 2022-11-07 

Datum då anslaget 
avpubliceras 2022-11-29 

Förvaringsplats för 
protokollet Kommunhuset Åseda 
 

Underskrift 
  

 Alexander Arbman  
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§ 132 Dnr 2022-000001  

Godkännande av dagordningen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner dagordningen.                                      
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§ 133 Dnr 2022-000002  

Val av justerare 

Kommunfullmäktiges beslut 

Välja Niklas Jonsson (S), Anders Käll (M) och Simon Bring (SD) som justerare.                    

Förslag till beslut på sammanträdet 

Robert Fredriksson (SD) föreslår välja Niklas Jonsson (S), Anders Käll (M) och 
Simon Bring (SD) som justerare.      

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan välja Niklas Jonsson (S), 
Anders Käll (M) och Simon Bring (SD) som justerare och finner att 
kommunfullmäktige beslutat så.              
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§ 134 Dnr 2022-000003  

Allmänhetens frågestund               

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige inleds enligt arbetsordningen med allmänhetens 
frågestund och pågår i 30 minuter. Fullmäktiges presidie läser upp inkomna 
frågor och besvarandet sker av den ledamot som fått frågan. 

 ställer följande fråga till Margareta Schlee (M): vill du ta emot 
årets konstnärsaffisch inför utställningen i Fröseke den 11, 12 och 13 
november? 

Margareta Schlee (M) svarar på frågeställningen och tar emot kostnärsaffischen. 

 ställer följande fråga till Niklas Jonsson (S): går det att 
samexistera på ett industriområde där det bland annat finns kraftverk, konsthall, 
bostäder, fiske, aluminiumproduktion och vedklyvning i Fröseke?  

Niklas Jonsson (S) svarar på frågeställningen. 

 ställer följande fråga till Christina Lindqvist: går det att 
motverka inbrottsvågen och vandaliseringen som har pågått och pågår på vårt 
industriområde i Fröseke? 

Christina Lindqvist (KD) svarar på frågeställningen.                         
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§ 135 Dnr 2022-000007  

Fråga från förtroendevald              

Sammanfattning av ärendet 

Inga frågor från förtroendevald har inkommit.                        
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§ 136 Dnr 2022-000005  

Inlämnande av interpellation              

Sammanfattning av ärendet 

Inga interpellationer har inkommit.                            
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§ 137 Dnr 2022-000006  

Anmälan av motioner             

Sammanfattning av ärendet 

Inga motioner har inkommit.                            
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§ 138 Dnr 2022-000004  

Anmälan av medborgarförslag 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

• Medborgarförslag om renovering av byggnader i Lenhovda Sjöpark får 
ställas och överlämnas till kommunstyrelsen för svar.             

Sammanfattning av ärendet 

Inkomna medborgarförslag: 

• Medborgarförslag om renovering av byggnader i Lenhovda Sjöpark, 2022-
10-18, dnr 2022-000461            

Beslutsgång 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om medborgarförslaget får ställas och 
överlämnas till kommunstyrelsen för svar och finner att kommunfullmäktige 
beslutat så.      

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag om renovering av byggnader i Lenhovda Sjöpark, 2022-10-
18, dnr 2022-000461     
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§ 139 Dnr 2022-000121  

Delårsbokslut per 2022-08-31 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner delårsbokslut per 2022-08-31.             

Sammanfattning av ärendet 

Enligt kommunallagen ska kommuner upprätta minst ett delårsbokslut per år. I 
Uppvidinge kommun upprättas delårsbokslutet per sista augusti.  

Resultatet per sista augusti 2022 är positivt med 35,8 miljoner kronor, 
prognosen för helåret är plus 23 miljoner kronor, vilket är 16,4 miljoner bättre 
än årets budget.  

Nämndernas delårsresultat är positivt med 8,6 miljoner kronor i förhållande till 
periodens budget, prognosen för helåret är minus nio miljoner kronor. 
Finansförvaltningen beräknas ge ett positivt resultat om 25,6 miljoner kronor, 
främst till följd av ökade skatteintäkter samt lägre pensionskostnader än 
budgeterat.   

De samlade investeringarna för perioden uppgår till 16,4 miljoner kronor och 
prognosen för året är 53,3 miljoner kronor.  

Kommunen använder sig av två övergripande finansiella mål:  

• Vi har god budgetdisciplin 

• Vi har en hållbar investeringstakt 

För att bedöma måluppfyllelsen utvärderas fyra olika indikatorer. Av 
indikatorerna beräknas tre att uppnås för året.  

I delårsbokslutet ingår även en utvärdering av de av kommunfullmäktige 
fastställda målen för verksamheterna. Av den övergripande målavstämningen 
framgår att 10 procent av bedöms komma uppnås, 70 procent bedöms komma 
uppnås delvis och 20 procent inte uppnås. 

Kommunens revisorer informerar om granskning av delårsbokslut per 2022-08-
31.          

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat 
så.       
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Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2022-10-18 § 246 

Delårsbokslut 2022-08-31 Uppvidinge kommun   

Revisorernas bedömning av delårsbokslut 2022-08-31 

Granskning av delårsrapport 2022 

Granskning av god ekonomisk hushållning 2022 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2022-10-18 § 245 

Protokollsutdrag miljö- och byggnadsnämnden 2022-10-12 § 134 

Protokollsutdrag barn- och utbildningsnämnden 2022-10-12 § 100 

Protokollsutdrag socialnämnden 2022-10-11 § 88 

Protokollsutdrag lönenämnden HUL 2022-10-04 § 15 

Protokollsutdrag överförmyndarnämnden 2022-10-13 § 56       

Beslutet skickas till 
Samtliga kommunens nämnder 

Revisorerna 
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§ 140 Dnr 2022-000008  

Information från revisorerna 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lämnar punkten.          

Sammanfattning av ärendet 

Revisorerna informerade i punkt 139 om granskning av delårsbokslut 2022-08-
31 och har ingen ytterligare information.             

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan lämna punkten och finner att 
kommunfullmäktige beslutat så.             
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§ 141 Dnr 2022-000119  

Skattesats 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige fastställer den kommunala skattesatsen 2023 till 21,80 
kronor.             

Sammanfattning av ärendet 
Enligt kommunallagen ska kommunfullmäktige årligen fastställa skattesatsen 
för kommunalskatt för det kommande året.  

Om budgetförslag upprättas av kommunstyrelsen i november månad, ska 
styrelsen före oktober månads utgång föreslå skattesatsen.  

Om budgeten på grund av särskilda skäl inte kan fastställas före november 
månads utgång, ska fullmäktige ändå fastställa skattesatsen inom denna tid. 
Budgeten ska därefter fastställas före december månads utgång. Fullmäktige får 
då fastställa en annan skattesats än den som har bestämts tidigare. 

Föreslagen skattesats innebär en skattesänkning med 10 öre.   

Konsekvenser 
Budgetförutsättningar som fastställdes av Kommunfullmäktige i juni 2022 
innehåller skattesänkning i enlighet med förslaget. En sänkning med 10 öre 
innebär cirka 2,5 miljoner kronor i lägre skatteintäkter till kommunen. Det 
pågående budgetarbetet utgår ifrån de fastställda förutsättningarna.      

Förslag till beslut på sammanträdet 

Matthias Sjöberg (V) yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag till beslut.     

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige ska bifalla eller avslå 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige bifallit 
kommunstyrelsens förslag till beslut.     

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2022-10-18 § 247       

Beslutet skickas till 

Ekonomichef 
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§ 142 Dnr 2022-000385  

Ökade driftskostnader för ishallarna 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige sänker resultatnivån med maximalt 600 000 kronor för 
eventuellt ökade driftkostnader för ishallarna. Föreningarna uppmanas att 
fortsätta arbeta medvetet med sin energieffektivisering och föra en fortsatt 
kontinuerlig dialog med kultur- och fritidsavdelningen.              

Sammanfattning av ärendet 
Uppvidinge kommun har idag två ishallar. En fråga om Uppvidinge kommuns 
möjlighet att täcka upp för de ökade driftskostnader för ishallarna har lyfts 
sedan elpriserna ökat.     

Förslag till beslut på sammanträdet 
Niklas Jonsson (S), Christina Lindqvist (KD) och Thomas Sjögren (LPo) yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.   

Matthias Sjöberg (V) yrkar att de avsatta medlen (600 000 kr) ska endast vara 
möjliga att söka som el-bidrag till ökade kostnader för el pga. de rådande 
mycket höga elpriserna. Att alla föreningar ska vara berättigade att söka bidrag 
som har en egen anläggning samt verksamhet riktad för barn och unga. Att alla 
de aktuella föreningarna ska få tillsänt sig skriftlig information om möjligheten 
att söka.  

Viktoria Birgersson (C) yrkar på tillägget att föreningarna uppmanas att 
fortsätta arbeta medvetet med sin energieffektivisering och föra en fortsatt 
kontinuerlig dialog med kultur- och fritidsavdelningen.  

Simon Bring (SD), Christina Lindqvist (KD) och Thomas Sjögren (LPo) yrkar 
bifall till Centerpartiets förslag till beslut.   

Matthias Sjöberg (V) och Helena Lagstrand (V) yrkar avslag till 
kommunstyrelsens förslag till beslut och Centerpartiets förslag till beslut. 

Niklas Jonsson (S) yrkar bifall till Viktoria Birgerssons (S) tilläggsyrkande.      

Beslutsgång 
Ordförande meddelar att Vänsterpartiets yrkande innebär att nytt ärende väcks 
och vägrar således att lägga fram yrkandet.  

Proposition 1 
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Ordförande frågar kommunfullmäktige om kommunstyrelsens förslag till beslut 
ska bifallas eller avslås och finner att kommunfullmäktige bifallit 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Proposition 2 

Ordförande frågar kommunfullmäktige om Viktoria Birgerssons (C) 
tilläggsyrkande ska bifallas eller avslås och finner att kommunfullmäktige bifallit 
Viktoria Birgerssons (C) tilläggsyrkande.       

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2022-09-20 § 222 

Enkel prövning av barnets bästa, 2022-09-19       

Beslutet skickas till 
Kultur- och fritidsavdelningen 

Ekonomiavdelningen 
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§ 143 Dnr 2022-000406  

Infrastruktur Kållehylte 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige avsätter 30 000 000 kronor för anläggning av ny väg, 
vändplan och grovterrassering av ny industrimark på Kållehylte industriområde 
i Åseda och utökar investeringsramen med motsvarande belopp.          

Sammanfattning av ärendet 
WIP industries Sweden har till Uppvidinge kommun inkommit med förfrågan 
angående markytor att etablera en industrilokal. Uppvidinge kommun har ställt 
sig positiv till att bereda mark för företaget på Kållehylte industriområde. 
Uppvidinge kommun har vidare, efter förfrågan från företaget, ställt sig positiv 
till att bygga en industrilokal som företaget kan hyrköpa under en femårsperiod 
för att sedan köpa loss för bokfört värde.  

Verksamheten beräknas vara i drift under kvartal 1 2024 vilket ställer krav på 
snabb handläggning av ärendet då marken inte är förberedd för etableringen. 

För att kunna påbörja markarbeten och etablera infrastruktur på området krävs 
att medel avsätts för att möjliggöra att arbetet påbörjas. 

Samhällsserviceförvaltningen har anlitat Sweco för att framställa ett 
förfrågningsunderlag för dels en ny väg, vändplan och dels för 
markberedningen och terrasseringen. Underlagen är framtagna under stark 
tidspress och eventuella avvikelser kan förekomma. Uppvidinge LBC har givit 
en prisindikation med en sammanlagd kostnad för markarbeten i området på 30 
000 000 kr.  

Fördelning enligt nedan 

Terrassering av ca 68700 m² * 300 kr/m² = 20,6 miljoner kr. 

Väg och vändplan  = 4,5 miljoner kr 

V/A   = 1,5 miljoner kr 

Kostnader för mtrl+Underlag (Sweco) =2,5 miljoner kr 

Oförutsedda kostnader   = 0,9 miljoner kr 

Kostnaden för terrassering är svåruppskattad då det finns flera 
osäkerhetsfaktorer, exempelvis är stora ytor bergsbundna och kräver 
sprängning vilket gör att det är mycket kostsamt.  

Arbetet med vägbygget, vändplanen och grovterrassering av industrimark 
förväntas pågå under år 2023 och 2024 
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Konsekvenser  
Iordningsställande av 68 700 kvm mark, á 300 kronor ger investeringsutgift på 
20 610 000 kronor. Av marken kommer 30 000 kvm att hyras ut till det företag 
som hyr den nybyggda industrilokalen enligt tidigare beslut i 
kommunfullmäktige diarienr (2022-000320). Ökad driftskostnad för kommunen 
består av årlig internränta på 195 000 kronor vilket ska finansieras via 
hyresintäkt. Efter fem år planeras marken att säljas till hyresgästen för pris 
enligt kommunal taxa med tillägg för kostnad för iordningsställande av marken.  

Den del av marken, 38 700 kvm, som blir kvar i kommunal ägo är avsedd för 
framtida försäljning. Fram till att marken säljs belastas kommunen med en årlig 
driftkostnad i form av internränta på 225 000 kronor. 
Samhällsserviceförvaltningen föreslås tillföras budgetmedel från centralt avsatta 
medel för kapitalkostnader.  

Iordningsställande av väg och vändplan är beräknat till 4,5 miljoner kronor. 
Årlig driftkostnad i form av avskrivning och internränta samt drift och 
underhåll av vägen uppskattas till cirka 300 tusen kronor. 
Samhällsserviceförvaltningen föreslås tillföras budgetmedel från centralt avsatta 
medel för kapitalkostnader.  

Utgifterna för upprättande av VA till området (eller bara till den tänkta 
industrifastigheten?) beräknas till 4 miljoner kronor. Finansiering sker delvis via 
anslutningsavgift som bekostas av fastighetsägare. Uppgift på 
anslutningsavgiftens storlek är ej känd ännu. Årlig driftkostnad för del som inte 
bekostas via anslutningsavgift genererar en årlig driftskostnad i form av 
avskrivning och internränta. Denna kostnad kan inte belasta VA-kollektivet då 
anläggningen inte är till för det allmänna VA nätet.     

Förslag till beslut på sammanträdet 
Niklas Jonsson (S), Helena Lagstrand (V), Simon Bring (SD), Mikaela Gross 
(S), Viktoria Birgersson (C), Margareta Schlee (M), Thomas Sjögren (LPo) och 
Andreas Söderström (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.        

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat 
så.      

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2022-10-18 § 251        

Beslutet skickas till 
Mark- och exploateringshandläggare 
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Ekonomichef 
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§ 144 Dnr 2022-000403  

Regler för attest 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige fastställer nya regler för attest. 

Kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen att fastställa beloppsgränser 
för attesträtt.                

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige fastställde i december 2014 Regler för attest. 
Kommunledningsförvaltningen har tagit fram ett förslag för revidering av de 
fastställda reglerna. Revideringen föranleds av införande av nya system och 
översyn av övriga behov av förändringar för ökad tydlighet och ökad intern 
kontroll.  

Förändringar i förhållande till fastställda regler framgår tydligt i 
beslutsunderlaget. Efter fastställande flyttas de reviderade reglerna över till 
dokument med gällande grafisk profil.            

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat 
så.      

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse av ekonomichef, 2022-09-16  

Regler för attest, revidering 2022-09-16       

Beslutet skickas till 
Ekonomichef 

Revisorerna 

Samtliga kommunens nämnder 
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§ 145 Dnr 2022-000370  

Egenandelsprogram i Kommunassurans 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige: 

− Godkänner att ägarkommunerna gemensamt uppdrar åt 
Kommunassurans, för ägarkommuner som beslutar att delta, 
tillhandahålla självförsäkring inom Kommunassurans ram 
(egenandelsprogrammet) och  

− Uppdrar åt utsett ägarombud Silja Savela eller dennes ersättare Niklas 
Jonsson att vid extra bolagsstämma i Kommunassurans den 16 
november 2022 rösta för förslaget. 

Kommunfullmäktige: 

− Godkänner nytt ägardirektiv till Kommunassurans och  

− Uppdrar åt utsett ägarombud Silja Savela eller dennes ersättare Niklas 
Jonsson att vid extra bolagsstämma i Kommunassurans den 16 
november 2022 rösta för förslaget. 

Kommunfullmäktige: 

− Godkänner nytt aktieägaravtal gällande Kommunassurans och  

− Uppdrar åt kommunens firmatecknare kommunstyrelsens ordförande 
Niklas Jonsson och kommunchef Anne Hallberg att den 16 november 
ingå aktieägaravtalet för Uppvidinge kommuns räkning.                         

Sammanfattning av ärendet 
Kommunassurans är ett kommunägt försäkringsbolag. Uppvidinge kommun är 
en av de 72 delägarkommunerna. Försäkringsbolaget försäkrar enbart 
riskexponeringar inom ägarkommunernas sfär.  

Kommunassurans styrelse har föreslagit att ägarkommunerna gemensamt ska 
fördjupa samverkan om risk- och försäkringsfrågor, genom att möjliggöra 
nyttjande av Kommunassurans mer aktivt även utanför bolagets renodlade roll 
som försäkringsbolag. Kommunala egenandelar innebär kortfattat att 
självförsäkring av kommunens mindre skador sker inom Kommunassurans ram 
samt att administration av självförsäkringen sker i samverkan med övriga 
delägarkommuner. Självförsäkringsmomentet medför långsiktig 
kostnadsminskning och administrationssamverkan medför 
effektiviseringsvinster. Egenandelsprogrammet medför även andra fördelar för 
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ägarkommunerna, exempelvis möjlighet att avropa även ytterligare tjänster och 
att internförsäkra även försäkringsformer som tidigare inte har kunnat hanteras 
internt i kommunsektorn.  

För en sammanfattning av vilka behov hos kommunerna som förslaget till 
Egenandelsprogram i Kommunassurans hanterar och vad 
Egenandelsprogrammet mer konkret innebär hänvisas till sidorna 3-4 i bifogad 
skrivelse Riskhantering i Uppvidinge kommun genom Egenandelsprogram i 
Kommunassurans från den 13 juli 2022 samt för den som önskar djupare 
förståelse hela skrivelsen.  

Kommunassurans styrelse föreslår att beslut om erforderliga ändringar i 
ägardirektiv till Kommunassurans fattas vid en extra bolagsstämma den 16 
november 2022 samt att ett nytt ägaravtal mellan kommunerna ingås samma 
dag.  

Kommunen kommer att den 6 oktober motta kallelse till den extra 
bolagsstämman.  

Kommunens firmatecknare kommer efter den extra bolagsstämman den 16 
november 2022 att motta länk för digital signering av nytt aktieägaravtal, under 
förutsättning att den extra bolagsstämman dessförinnan har beslutat att 
tillstyrka det nya aktieägaravtalet.   

Konsekvenser 
Förslaget innebär för Uppvidinge kommun nya möjligheter till effektivisering 
av riskhanteringen i kommunen och långsiktigt även kostnadsminskning. 
Förslaget till beslut innebär inte att Uppvidinge kommun tar ställning till om 
kommunen ska ingå i Egenandelsprogrammet men innebär däremot en 
möjlighet för kommunen att delta.            

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat 
så.      

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2022-10-18 § 249 

Information om riskhantering i Uppvidinge kommun genom 
Egenandelsprogram i Kommunassurans, 2022-07-15 

Förslag till ägardirektiv för Kommunassurans Försäkring AB, 2022-07-16  

Ändringar och kommentarer vid förslag till ägardirektiv för Kommunassurans 
Försäkring AB, 2022-07-16  
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Förslag till aktieägaravtal för Kommunassurans Försäkring AB, 2022-07-16 

Ändringar och kommentarer vid förslag till aktieägaravtal gällande 
Kommunassurans Försäkring AB, 2022-07-16        

Beslutet skickas till 
Kommunens ägarombud Silja Savela 

Kommunens firmatecknare Anne Hallberg och Niklas Jonsson 
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§ 146 Dnr 2022-000009  

Redovisning av obesvarade medborgarförslag, 
obesvarade motioner och ej verkställda beslut 2022 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige godkänner redovisningen.            

Sammanfattning av ärendet 
Enligt kommunallagen ska medborgarförslag och motioner beredas så att de 
kan beslutas om inom ett år från att de väcktes i fullmäktige. Om ärendet inte 
beretts inom den tiden ska detta anmälas till fullmäktige. 

I förteckningen finns inga medborgarförslag och motioner som överskrider den 
gräns på ett år som fastställs i kommunallagen (5 kap. 35 §).  

Kommunfullmäktige beslutade den 28 mars 2017, § 26, att kommunstyrelsen 
ska redovisa ej verkställda beslut i samband med redovisningen av obesvarade 
motioner och obesvarade medborgarförslag.            

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat 
så.         

Beslutsunderlag 
Förteckning obesvarade medborgarförslag och motioner oktober, 2022-09-27 

Förteckning för uppdrag-verkställighet av kommunfullmäktiges beslut oktober, 
2022-09-27 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2022-10-18 § 256       
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§ 147 Dnr 2022-000010  

Meddelanden till kommunfullmäktige               

Sammanfattning av ärendet 

Inkomna meddelanden: 

• Missiv – Granskning av kommunens beredskap inför och vid kris eller 
extraordinära händelser, Kommunens revisorer, 2022-09-09 

• Missiv – Granskning av kommunens upphandling och inköp, Kommunens 
revisorer, 2022-09-09 

• Protokollsutdrag Överförmyndarnämnden 2022-09-01 § 43 

• Protokoll Slutlig rösträkning kommunfullmäktige, Länsstyrelsen, 2022-09-
22 

• Granskning av god ekonomisk hushållning 2022 och granskning av 
delårsrapport 2022 Räddningstjänsten Östra Kronoberg, Kommunens 
revisorer, 2022-10-11 

• Protokoll Räddningstjänsten Östra Kronoberg, 2022-10-06 

• Utlåtande och Granskningsrapport Kretslopp Sydost Delårsbokslut 2022, 
Kommunens revisorer, 2022-10-17 

• Handlingsplan för Klimat- och energistrategi Uppvidingehus AB 2022, 
2022-10-21 

• Granskning av delårsrapport 2022 och god ekonomisk hushållning i 
Uppvidinge kommun, Kommunens revisorer, 2022-10-21                  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2022-10-24   

  

 




